
 

 
 

TÀPER SEX 
 
Per Elena Ferré 
 
 
Amigues, ara que tinc una estoneta, vaig a transportar-me a la vetllada d’ahir, 3 de maig de 2023, 
per fer-ne un balanç. 
 
Em costa una mica, perquè encara estic intentant esbrinar el funcionament de les boles de geisha. 
 
Per les que no vau venir, us diré que, quan vaig arribar, amb cert retard, vaig trobar les meves 
amigues escarxofades als sofàs, amb els ulls tapats per uns mocadors, al voltant del cava i els 
snaks, escoltant les explicacions que els hi donava la guru en mig d’un silenci sepulcral.  
 
¡Qué cuadro, compañero! 
 
Immediatament, em van fer callar i seure, cosa que vaig fer amb obediència, no fos cas que 
trenqués l’encanteri. Malauradament, el meu esforç no va servir de res, ja que, tan bon punt la 
docent del sexe va començar a mostrar els artefactes, ja va ser impossible mantenir callades a 
aquelles dones desaforades i ansioses per conèixer els secrets del plaer.  
 
I en això va consistir el primer tram de la nit; en presentar-nos un seguit d’aparells i complements 
dels quals la Blanca, la nostra guia, ens va anar ensenyant els secrets i funcionament. 
 
Això despertava en nosaltres la curiositat i tota mena de comentaris. Comentaris que anaven 
augmentant de so a mida que passava la nit. Només de so, no de to, perquè hem anat totes a un 
col·legi “de pago” i som ben fines. A la pobre noia, molt discreta, cada cop li era més difícil calmar-
nos i continuar, però sort de la Laura, que anava aclarint els dubtes que ens podien sorgir, 
demostrant tenir uns grans coneixements teòrics sobre el tema, cosa que anava sorprenent a la 
seva mare a cada nou comentari que feia.  
 
Un cop remenats i toquerejats tots els estris, fetes les comandes, rebuts els regals i acomiadada la 
Blanca, vam passar a la taula del menjador. Aquí va començar la segona part de la nit.  
 
La nostra amfitriona i la Laura ens havien preparat un àpat boníssim. Amanida per preparar in situ 
amb un munt d’accessoris, fantàstica. Embotits, pernil, coca, croquetes, fruita, pastís... I, per 
veure, un vi molt bo i cava.  
 
Aquí la cosa ja es va sortir de mare. Totes parlàvem a l’hora, i de temes ben diferents, i ja no va 
haver manera de portar una conversa amb tranquil·litat. Potser era un reflex d’una mena de furor 
uterí? Hem de tornar a instaurar la figura de la moderadora.  
 
Tot plegat, va ser una vetllada molt agradable. Gràcies, Marta, per la teva paciència i el teu esforç. 
Crec que al final ja estaves ben cansada de totes nosaltres. Quin desacato! 
 
Vam trobar a faltar els comentaris que, de ben segur instructius i divertits, ens hagués fet la 
Lourdes. Les preguntes plenes d’ingenuïtat, curiositat i sorpresa que hagés fet la Babet i les 
respostes pràctiques i pragmàtiques que la Julieta i l’Anni ens haurien donat. 
 
Les que hi érem, suposo, i ho dic més aviat per mi, vam anar a dormir havent après alguna cosa 
de nova. Bé, potser no. Algunes es notava que eren força experientades, i no només la Teresa.  



 

 
 
En fi, ja sabem que això del sexe és com el rascar, que tot és començar. Però, ara mateix, i 
desprès de tant de temps, em fa una mandra! 
 
PD: Per fer la pau, proposo més aviat uns exercicis espirituals. Per causes òbvies, no he fet 
esment de la ubicació ni dels noms reals de les participants. 


